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Jegyzőkönyv

KészÜlt 2019. november 2l- napján 16.00 órakor a Szikszói Közös önkormányzati Hivatal
targlalőjában tartott Szikszó Város Roma Nemzetiségi önkormányzatKepviselő_testiiletenek
ülésén.

Jelen vannak: Molnrár Lászlő elnök
Molnár Károly elnökhelyettes
Molnrár Arpád képviselő
Kiss Béla képviselő
Lakatos Istvián képviselő

Mészíiro sné S ó falvi Melinda szociál i s ngyintéz,ő
Gáll-Szűcs Mónika pénzügyi ügyintéző
Juhász Lilla je gy zőkönywezető

Molnár Lász|Ő elnÖk kÖszÖnti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés határozatkepes, így
azt megnyitja.
Jegyzőkönyv hitelesitőnek Molnrár Á.paa kepviselőt javaso,lja. A jegyzókönyv hitelesítő
személYére tett javaslatot a képviselő-testtilet - 5 fiő van jelen u rrur*Űnál - egyhangulag 5
igen szav azattal elfogadta.
Elmondja, hogY a jegyzőkÖnyvet Juhász Lilla a Szikszói ](özös önkomranyzati Hivatal
dolgozőjavezeti,

NAPIREND:

|.l KöZMEGHALLGATÁS

A kéPviselŐ-testtilet a napirendre vonatko ző javaslatot _ 5 fö van jelen a szavazásná| _
egYhangulag 5 igen szavazatlal elfogadta es az ilabbi elfogadott napirend szerint tartja ülését:

NAPIREND:

1.1 KöZMEGHALLGATÁS

- Indítványok, bejelentések

Fentiek alapján a képviselő-testíilet az alábbinapirendi pontokat tárgyalja:

NAPIREND:

1.1 KöZMEGHALLGATÁS



- Indítvrányok, bej elentések

NAPIREND:

l./ KÖZMEGHALLGATÁS

Molnár Lászlő elnök: köszönti a jelenlévőket, elmondja, hogy a közmeghallgatás szabályosan
kerÜlt meghirdetésre, majd ismerteti a köarreghaltgatas szabá|yait.- Tájékoaitja a
megjelenteket a 2019. októberben tartott roma nemzetisé§ önkormányz at választásról. Az új
képviselő-testiilet az eskiit letette, az alak:ulő ülést megartotta.
Jelenleg anyagi lehetőségeik korlátozottak, a jövő evi ktiltsegvetés még nem ismert számukra.
Terveik szerint a következő nyár folyamán mindenkeppen szerveznek a Bogácsi ftirdőbe egy
buszos kirándulást.
Elmondja, hogY a jól tanrrló roma gyerekek részére szeretne a roma önkormányz at egy
PálYáaat keretében tanulmányi ösztöndíjat adni. A pályánatfeltételeit, részleteit kidoígozzű'a
későbbiekben. A felnőttek részére búcsújárrást izerveznek, melynek az útic6'já{ később
hatátrozzákmeg, várják rá a javaslatokat.

Molnár KárolYné: Monokon nagyon szep kegyhely van, javasolja, hogy oda szervezzék a
kirándulást.

Molnár Lászlő elnök: a tehetsége§ roma gyerekeket is szeretnék támogatni, a pályázati
lehetőségekben az önkormányzat dolgozói segítenek.

Molnár KárolY elnÖkhelyettes: azoknak a gyerekeknek, akik kiemelkedő tanulmányi
eredménYt érnek el az iskolában, azokrészere,,Gyémánt" elnevezésű díjat adnárrak, u-"Íy
mellé egy 10.000,- Ft értékű vasárlási utalványt kapnárrak jrrtalmul. ,,GYé-ánt'' elismerést
nemcsak a kitÍinő tanulók kaphatnák meg, hanem azok is, akik vaiamely sportágban
jeleskednek vagy valamiben tehetségesek.

Sváb Antal Polgármester: javasolni szeretné, hogy célszerű lenne az előző évi tanulmányi
eredmerrYeket figyelerrbe verrni és ahhoz mérten, a tanulmányi átlag növekedéséert is díját
adni.

Nagy Jrinosné: milyen koru gyerekekre vonatko na a pályáaat?

Molnár KrárolY elnÖkhelyettes: az általános iskolai tanulók valamint a közepiskolrások részere
hirdetnék meg.

Molnár Lászlő elnÖk: a szüőket is szereftrék ösáönözni arra. hogy a gyerekeiket iskolábq
Óvodába vigYék, hogy fejlődjenek. Amennyrben l00 gyerekből Sgtsetéún erodményt érnek
el, már örülnek.

Molnár Á.Paa kéPviselŐ: az iskolai végzettség fontos, mert nem tudrtak e nélkiil
elhelyezkedni.

16 őra 20 perckor Sváb Antal polgármester távozik az ülésről.

Molnár Károly elnökhelyettes: céljuk, hogy a jövőben minél több eredményes gyerekot
neveljenek fel. Továbbá a fozőversenyen is szeretnének indulni május elsején, amelyet a
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város szeívez. Terveik között szerepel, hogy amennyiben lehetőség lesz rá, és írnak ki
pályánatot sertés- vagy tyuktartásra, mindenképpen meglályázzák. Gyereknapot is terveznek
tartani, amelynek részleteit majd a költségvetés fiiggvenyébendolgozzák ki.
A idei mikulás tinnepség nem lesz olyan tartalmas és színvonalas, mint amilyet szoktak
szervezni, mert anyagilag nem fudják fedezni. Csomagot azonban minden roma gyerek
részére visznek ki.

Molnár Józsefné: sajnos ez az egy,,mikulás-élménye" lesz sok. roma gy€reknek.

Molnár Lászlő elnök: a jóindulat megvan benniik, de anyagi lehetőségei jelenleg nincsenek.
Távolabbi terveik között szerepel, hogy fejlesszék a cigtínysort, és egy roma közösségi hráz
kialakítása is a céljaik között szerepel.

Molnár Katalin: először azutat kellene megcsináltahtt a cigánysoron, csak azríérr.a közösségi
háaat kialakitani vagy fel epíteni.

Molnár Lászlő elnök: nincs egy hely, ahol nagyobb rendezvényeket tudnának szervezni.Ezt a
kÖaneghallgatást is egy nagyobb helyen szerették volna megtartani, de foglalt volt minden
hely a varosban. Szeretnének pályéaru hagyományos hangszerekre is, és a kórust fejleszteni,
akik a roma iinnepségeken fel tudnak lepni. Ezzel kapcsolatban Horváth Sá.ndor segítségét
fogiák kémi.

Molnár Jánosné: a gyerekeket ezekbe a rendezvényekbe is be lehetne vonni. Amelyik gyerek
Ügyes, és nagyon szépen fud enekelni vagy verselni, az fellephetrre ezeken az iinnepségeken.

Molnár Károly elnökhelyettes: már bevonták a próbába a tehetséges gyerekeket. Eredetileg a
KÓrus fellepett volna a mikulrás iilrnepségen is, de így sajnos nem tudják megtartani.

Molnár Lészl.ő elnök: javasolja" hogy tartsák meg december 5-en a mikulrás iinnepséget az
eredeti tervek szerint, a könyvtrár II. epületben meg tudják szenezlti, mert szabad lesz a
helyiség.

Nagy Jránosné: szerinte a dece,lrrber 6-a jobb időpont lenne.

Molnár Károly elnölüelyettes: valóban jobb lerrne a héWégere szemeai, mert szombatra már
nem kell készülniiik a gyerekeknek az iskolába.

Molnár Lászlő elnök: nem kell másnapra tanulni a gyerekeknek, így sze,íinte is jobb a
december 6-a, ami pénteki napra esik.
Van valakinek még kerdése?

Molnár Gábor: munkalehetőség teremtésere vannak terveik?

Molnár Károly elnökhelyettes: pályázati fonásból szeretnének munkalehetőséget biztosítani,
és tárgyalnak ezze| kapcsolatban polgármester úrral is.

Molná.r Katalin: sajnos van, aki azffi.nerflfud munkát vállalni, mert a gyerekét nem veszik fel
a városi bölcsődébe. Az unokája egy éve várólistián van, és a lanya nsm tud addig
elhelyezkedni, amíg nem veszik fel.



Molnár Lászlő elnök: nem tud ebben segíteni, de meg tudja kérdezni az intézményvezetőt,
hogy mi ennek az oka.

Molnár Gábor: a gyerekeknek a cigánytelepen terveznek játszóteret epíteni?

Molnár Lász|Ő elnök: nagyon sokba kerül egy játszőter, amely az uniós előírásoknak is
megfelel, ÍgY ezt nem tudják megígémi. Többmillió forintba kerülne, ami a roma
önkormrányzat költségvetésébe nem fer bele.

Molnár Józsefiré: esetleg anagy önkormányzat segíthetne ebben anyagilag.

Molnár Lászlő elnök: ezek csak távoli célok, mert szeretnének játszőteret, de a közeljövőben
nem szerepel a tervek között.

Miután több kérdés nincs, Molnár László elnök mindenkilrek megköszöni a részvételét,
javaslatát, észrevételét és az ülést bezérla.

Jegyzőkönyv lezirva 17 őra 05 perckor.

Szikszó Város R:* Kmf.
Ónkormányzat
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SZIKSZÓ VÁROS ROMA NEMZETISÉCI
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JELBNLETI ÍV

Szikszó Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének2Ol9. november 21.
napjan tartott ülésén jelen voltunk:

Molnár Lászlő

Molnár Károly

Molnár Árpád

Kiss Béla

Lakatos István

Meghívottak:

elnök

elnökhelyettes

képviselő

képviselő

képviselő
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A Szikszói Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 
A
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Mészáro sné S ófal vi M el inda j e gy ző által me gbízott személy JJri..rx}r^r,o+

J uhász Lilla j e gy zőkön,yvvezető

Gáll-Szűcs Mónika pérrzügyi ügyintéző

A KÖZMEGHALLC)ATÁSON ielen voltak:
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